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Protokół Nr 6/2018 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów RM 

w dniu 15 czerwca 2018 r. 

 

 

Miejsce posiedzenia: Biuro Rady Miejskiej w Białogardzie 

 

Obecni wg załączonej listy. 

 

Tematyka posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, w tym: 

- przyjęcie protokołu z poprzedniej Komisji. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

a) w sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert dla niepublicznych przedszkoli 

niebędących przedszkolami specjalnymi oraz kryteriów wyboru ofert na zapewnienie 

dzieciom miejsc korzystania z wychowania przedszkolnego, 

b) w sprawie zasad usytuowania na terenie miasta Białogard miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych,  

c) w sprawie odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych w określonych 

miejscach publicznych na terenie miasta Białogard,  

d) w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na terenie 

miasta Białogard,  

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2018, 

f) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 

grudnia 2017 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na 

rok 2017, 

g) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Białogardu. 

3. Sprawy różne. 

4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad 1 

 Posiedzenie o godz. 1400 „otworzyła i prowadziła” Przewodnicząca Komisji – 

Jadwiga Klonowska. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony 

porządek, głosując: za-3 (jednogłośnie).   

 

 

Ad 2 

 Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące projekty uchwal: 

a) w sprawie regulaminu otwartego konkursu ofert dla niepublicznych przedszkoli 

niebędących przedszkolami specjalnymi oraz kryteriów wyboru ofert na zapewnienie 

dzieciom miejsc korzystania z wychowania przedszkolnego, 

Przedstawiła:  Marta Budna, Naczelnik Wydz. EKS 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

P.Szyszlak – pytał czy dzieci, które się nie dostały do przedszkola mają szansę w przypadku 

konkursu? 

Naczelnik – wyjaśniła, że tak. Mogą wygrać dwa podmioty i o placówkach będą informowani 

rodzice. 

J.Klonowska  – pytała w jaki sposób będą wybierane przedszkola, czy jedno wygrywa ofertę? 
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Naczelnik – wyjaśniła, że jak jedno przedszkole będzie mogło zapewnić tylko 10 miejsc, to 

zostanie także wybrane drugie, które zapewni kolejne 5 miejsc. Przy ocenie będą brali pod 

uwagę lokalizację, bo wiedzą, gdzie te 15-cioro dzieci mieszka. Zobaczymy ilu będzie 

oferentów.  

J.Klonowska – stwierdziła, że istotne będą także warunki lokalowe. 

M.Siwek – znając mieszkańców pytał czy nie będzie lamentu, że rodzice będą musieli płacić za 

niepubliczne przedszkola? 

Naczelnik – odpowiedziała, że miejmy nadzieję iż tak nie będzie. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-2, przeciw-0, wstrzymało się-1. 
 

b) w sprawie zasad usytuowania na terenie miasta Białogard miejsc sprzedaży 

i podawania napojów alkoholowych,  

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 

 

Przewodnicząca Komisji – w wyniku braku dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-2, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

c) w sprawie odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych w określonych 

miejscach publicznych na terenie miasta Białogard,  

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek - pytał czy nie będzie można prowadzić sprzedaży bez uzyskania zgody właściciela 

terenu, czy to nie będzie na podstawie koncesji? 

Sekretarz – odpowiedział, że nie. 

M.Siwek – powiedział, że należy poprawić nazwę ul. Dąbrowszczaków, bo nie ma takiej ulicy. 

Sekretarz – powiedział, że zostanie zmieniona. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-2, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 
 

d) w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych na 

terenie miasta Białogard,  

Przedstawił: Piotr Janowski, Sekretarz Miasta - zmiana polega na tym, że nie było 

kompetencji Rady do limitu piwa a teraz już jest 
 

Głos w dyskusji zabrali: 

M.Siwek – pytał ile było do tej pory wydanych zezwoleń? 

Sekretarz – odpowiedział, że do 4,5 %  – 55, powyżej 4,5 %  do 18% - 50, powyżej 18% - 45. 

Łączna liczba punktów wynosi 56. Natomiast w gastronomii: do 4,5% - 16, powyżej 4,5% do 

18% - 8, powyżej 18% - 8. Natomiast punktów sprzedaży jest łącznie 17. Z gastronomii są 
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małe dochody a z zezwoleń ok. 600 tys. zł.  Rocznie w Białogardzie sprzedaje się alkoholu 

na około 30 mln zł. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

 

Komisja  nie zajęła stanowiska głosując: 

za-0, przeciw-0, wstrzymało się-3. 

 

e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2018, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

J.Klonowska – pytała odnośnie §3 pkt 3 lit. a – załącznik nr 5 a powinien być nr 3? 

Skarbnik – wyjaśniła, że to jest prawidłowe, bo taką metodologię ma radca prawny. 

J.Klonowska – zaniepokoiła się wysokością deficytu, bo na koniec 2017 r. wynosił 4 mln 200 

zł a teraz prawie 6 mln zł. 

Sekretarz – odpowiedział, że była nadwyżka z ubr.  

J.Klonowska – stwierdziła, że pierwszy deficyt przed zmianą wynosił 4 mln zł a teraz 6 mln zł. 

Skarbnik – wyjaśniła, że w wolnych środkach jest nadpłata 1 mln 837 tys. zł. Strony 

przychodów i rozchodów budżetu są sobie równe. Przychody realizują wszystkie rozchody, 

jak w załączniku nr 3. W przychodach są wolne środki. 

Sekretarz – dodał, że deficyt wynikał z tego, że zaplanowano większe wydatki niż dochody. 

Później pojawiły się wolne środki, które powiększają deficyt. Zarządzeniami Burmistrza 

poprzesuwano niektóre wydatki. Zmiana deficytu nie wchodzi w grę, bo to jest dyscyplina 

finansów publicznych. 

J.Klonowska – powiedziała, że na Komisji Edukacji poruszono sprawę wyżywienia 

i zakwaterowania funkcjonariuszy Policji w kwocie 48 tys. zł. Przewodnicząca Komisji 

uważała, że ta służba powinna odbywać się w późniejszych godzinach.  

Sekretarz – stwierdził, że to są służby adaptacyjne, dlatego  chodzą we wcześniejszych 

godzinach. 

P.Szyszlak - powiedział, że jest za taką służbą, gdyż takie patrole poprawiają znacznie 

bezpieczeństwo.  

J.Klonowska – stwierdziła, że 48 tys. zł to nie dużo a niebezpieczeństwo jest istotne. Na sesji 

można zapytać Komendanta Policji o efekty współpracy w tym zakresie. 

Sekretarz – dodał, że doświadczenia lat ubiegłych pokazują, że tyle ile dostają od Miasta to 

tyle samo wydają na BOSiR. 

P.Szyszlak – stwierdził, że na bezpieczeństwo wydajemy 10% wydatków ówczesnej Straży 

Miejskiej. Radny był za tym wydatkiem, bo pieniądze zostają w mieście. 

J.Klonowska  – zwróciła uwagę, że zmniejsza się dotację na wychowanie przedszkolne. 

Skarbnik – wyjaśniła, że to wynika ze wskaźników i jest to dotacja Wojewody. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie w/w projekt uchwały głosując: 

za-2, przeciw-0, wstrzymało się-1. 

 

f) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Białogard na dzień 31 

grudnia 2017 r. wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Białogard na 

rok 2017, 
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Komisja nie zajęła się tym projektem uchwały, ponieważ wcześniej zaopiniowała 

pozytywnie sprawozdanie z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2017 wraz 

z informacją o stanie  mienia komunalnego. 
 

g) w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Białogardu. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

Burmistrz – powiedział, że nie zgadza się z uzasadnieniem, Przewodniczący Rady mógł sam to 

załatwić. Obniżenie wynagrodzenia wynika z rozporządzenia. 

M.Siwek – pytał  jaka różnica w wynagrodzeniu? 

J.Klonowska  – odpowiedziała, że 20%, czyli  ok. 2 tys. zł.  

M.Siwek – pytał czy to jest obniżka, o której mówiono w Sejmie RP? 

Burmistrz – odpowiedział, że tak. W tej sprawie jest rozporządzenie. 

Sekretarz - powiedział, że  ruszono widełki dot. wynagrodzenia zasadniczego. Zmniejszenie 

o 20% to slogan medialny.  

M.Siwek – pytał czy Rada nie musiała się tym zajmować? 

Burmistrz – stwierdził, że Przewodniczący Rady  otrzymał pismo przygotowane przez Biuro 

Prawne ale odmówił podpisania. Wyroki Sądu były do dyspozycji. 

J.Klonowska  – poinformowała o spotkaniu w tej sprawie. Przewodniczący Rady twierdził, że 

ustalanie wynagrodzenia dla Burmistrza to kompetencja Rady, dlatego nie podpisał pisma 

w imieniu Rady. 

P.Szyszlak – powiedział, że po nowemu to maksymalna zasadnicza. 

Przewodnicząca Komisji – po wyczerpaniu dyskusji poddała pod głosowanie w/w projekt 

uchwały. 

Komisja zaopiniowała negatywnie  w/w projekt uchwały głosując: 

za-0,przeciw-1, wstrzymało się-2. 

 

Ad 3 

W sprawach różnych głos zabrali: 

Burmistrz – poinformował, że umowa wsparcia nie istnieje w obrocie prawnym. 

M.Siwek – pytał o sprawę składki członkowskiej w Stowarzyszeniu Inicjatyw Społeczno-

Gospodarczych? 

Burmistrz – odpowiedział, że nie było rozstrzygnięcia i wraca to co było. Wójt Białogardu 

Pan Smoliński płaci 1 zł i nie godzi się, aby inni płacili więcej. 

J.Klonowska  – pytała co z budżetem obywatelskim? 

Burmistrz – odpowiedział, że  w poniedziałek o 10.00 będą wyniki. 

 

Po wyczerpaniu dyskusji Przewodnicząca Komisji zamknęła w/w punkt. 

 

Ad 4 

Po wyczerpaniu tematyki o godz.15
45

 zakończono Komisję.  

Protokołowała: M.Zimmer 

 

  Przewodnicząca Komisji 

 

     Jadwiga Klonowska 
 


